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Protokół Nr IV/07 

-----------------------------------------------------------------------------------------  
 

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej  
17 stycznia 2007 r. w sali konferencyjnej 

Domu Kultury w Dobrej. 
  

  

 Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Janicki o godz. 910 otworzył 

IV sesję Rady Miejskiej w Dobrej. Powitał radnych, dyrektorów szkół z 

terenu Gminy Dobra: p. Mirosławę Bednarkiewicz, p. Teresę Stencel, 

p.Bożenę Kubiak i dyr. Przedszkola Samorządowego w Dobrej p.Marzennę 

Jeżyk, Burmistrza Dobrej – p. Andrzeja Piątkowskiego, z-cę Burmistrz 

Dobrej – p. Jacka Gajewskiego, Skarbnika Dobrej – p. Beatę Kmieć i 

pracowników Urzędu Miejskiego.      

 

Przewodniczący Paweł Janicki oświadczył, że na stan 15 radnych 

Rady Miejskiej w Dobrej w sesji bierze udział 15 radnych, co stanowi 

quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 

Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 

do protokołu. 

Protokołowała obrady – Barbara Kominiarczyk – inspektor UM w Dobrej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki przedstawił 

wniosek Burmistrza Dobrej w sprawie zwołania sesji, stwierdzając, iż 

sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Dobrej.  

Wniosek Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Nie zgłoszono zmian do porządku obrad i przewodniczący odczytał 

zaproponowany porządek obrad.  

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy samorządu. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z działalności międzysesyjnej.  

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) realizacji projektu pod nazwą „Wszystko zaczyna się od 

marzeń” – nr IV/23/07 

2) porozumienia między jednostkami samorządu 

terytorialnego dot. realizacji projektu pod nazwą „Wszystko 

zaczyna się od marzeń” – nr IV/24/07 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

 
 

Do pkt: 1, 2, 3. 
  

Jak wyżej. 

 

 
Do pkt: 4. 

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
  

 Przewodniczący Paweł Janicki poinformował, że protokół nr III/06 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Dobrej był wyłożony do wglądu przed 

posiedzeniem Rady. 

 Stwierdził, że jest napisany zgodnie z przebiegiem sesji i zgłosił 

wniosek o nie odczytywanie protokołu, który został jednogłośnie przyjęty 

przez Radę tj. na 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania za 

jego przyjęciem głosowano 15 radnych, nie było głosów przeciwnych i 

wstrzymujących.  

Protokół nr III/06 sesji Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 28.12.2006 r. 

został jednogłośnie przyjęty przez Radę, bez odczytywania. 

Przewodniczący oznajmił, że protokoły z sesji Rady Miejskiej w Dobrej są 

do wglądu w biurze Rady, w godzinach pracy urzędu . 
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Do pkt: 5.   
Interpelacje i zapytania radnych. 

 
 Radny Wiesław Ignaczak poinformował, że porozumienie, o którym 

zadecyduje w dniu dzisiejszym Rada dotyczy opracowania i wdrożenia 

programów rozwojowych dla szkół ukierunkowanych na wyrównanie 

szans edukacyjnych, rozwijanie zdolności edukacyjnych i społecznych 

uczniów z obszarów wiejskich i miejskich i dobrze by było, aby szkoły 

wykorzystały te możliwości. 

 

 Radny Ryszard Piaseczny zapytał, czy odbędą się wybory 

Wielkopolskiej Izby Rolniczej i czy gmina przygotowana jest do wyborów. 

Zwrócił uwagę na braku informacji o działalności WIR oraz o 

kandydatach startujących w wyborach. 

 

Odpowiedzi zostały zawarte w pkt. 9. 

 

 

Do pkt:  6.     
Sprawy samorządu. 

 

Przewodniczący Paweł Janicki zaproponował, aby zaproszone panie 

dyrektor zgłosiły zapytania. Jednak żadnych zapytań nie zgłoszono. 

 

 

Do pkt: 5. 
Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z działalności międzysesyjnej. 

 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poinformował, że 

sprawozdanie dotyczy okresu od dnia 28 grudnia 2006 r. do 16 stycznia 

2007 r. tj.: 

31.12.2006 r. – spotkanie z mieszkańcami miasta na Skwerze im. Jana 

Pawła II i wspólne przywitanie Nowego Roku, 

03.01.2007 r. – spotkanie z przedstawicielem firmy LANGAZ – LANKO w 

sprawie poszerzenia drogi wjazdowej do firmy, 
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04.01.2007 r. – spotkanie z dyrektorem firmy „LINDA” i dyrektorem 

Energetyki p. Miklaszewskim w sprawie współpracy pomiędzy gminą a 

firmami 

05.01.2007 r. – spotkanie z firmami EKO – GAB z Kowali Pańskich, ECO 

z Kalisza  i Przedsiębiorstwem Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej z 

Turku w celu omówienia zawierania umów na odbiór nieczystości od 

mieszkańców, 

05.01.2007 r. – otwarcie ofert na wykonanie prac adaptacyjnych w 

ośrodku zdrowia i przystosowanie do organizacji Środowiskowego Domu 

Samopomocy. Burmistrz oznajmił, iż przetarg został unieważniony, 

ponieważ żadna firma nie zgłosiła oferty.  Stwierdził, że wzrastają koszty 

budowy windy i należałoby przygotować inne rozwiązanie powołania ŚDS 

z czym radni zostaną zapoznani na posiedzeniach komisji.  

06.01.2007 r. – spotkanie u Marszałka Sejmiku Wielkopolskiego  

09.01.2007 r. – narada z pracownikami Urzędu Miejskiego   

10.01.2007 r. – spotkanie z pracownikami Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Dobrej   

11.01.2007 r. – spotkanie w Nadleśnictwie Turek w sprawie opracowania 

programu turystyki na terenie gminy  

12.01.2007 r. – spotkanie rocznicowe energetyków w Skalmierzycach 

oraz spotkanie w Warcie w sprawie programu edukacyjnego dla szkół 

15.01.2007 r. – spotkanie z p. Bożeną Kubicką – kuratorem oświaty na 

teren gminy Dobra  

16.01.2007 r. – zebranie w Starostwie Tureckim w celu powołania  

konwentu wójtów i burmistrzów.  

Od 9.01.2007 r. rozpoczęte zostały zebrania wyborcze w sołectwach. 

 

 

Do pkt: 8  
Podjęcie uchwał 

 

Przewodniczący Paweł Janicki oświadczył, że wszyscy radni wraz z 

zaproszeniami na sesję otrzymali projekty uchwał.  

Zaproponował, aby w pierwszej kolejności została omówiona uchwała w 

sprawie porozumienia między jednostkami samorządu terytorialnego dot. 

realizacji projektu pod nazwą „Wszystko zaczyna się od marzeń”, a 
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następnie uchwała w sprawie realizacji projektu pod nazwą „Wszystko 

zaczyna się od marzeń”. 

Propozycja została przyjęta przez Radę przez aklamację. 

 

1) Uchwała w sprawie porozumienia między jednostkami 
samorządu terytorialnego dot. realizacji projektu pod nazwą 

„Wszystko zaczyna się od marzeń”  
 

P. Burmistrz, że w celu realizacji projektu pod nazwą „Wszystko 

zaczyna się od marzeń” finansowanego z Europejskiego Funduszu 

Społecznego nawiązuje się współpracę z jednostkami samorządu 

terytorialnego: Gminą Warta, Gminą i Miastem Błaszki, Gminą Sieradz, 

Gminą Pęczniew, Gminą Wróblew, Gminą Goszczanów, Powiatem 

Sieradzkim. 

Wymienione wyżej jednostki samorządu terytorialnego przystępują do 

realizacji projektu pod nazwą „Wszystko zaczyna się od marzeń” 

mającego na celu opracowanie i wdrożenie programów rozwojowych dla 

szkół ukierunkowanych na wyrównanie szans edukacyjnych, rozwijanie 

zdolności edukacyjnych i społecznych uczniów z obszarów wiejskich i 

miejskich. Projekt obejmuje swoim zasięgiem szkoły z terenów 

województwa łódzkiego i wielkopolskiego i wyżej wymienionych jednostek. 

Poinformował, że wiele pracy w pozyskaniu środków wykonał Burmistrz 

Warty wraz z pracownikiem Urzędu w Goszczanowie. 

Stwierdził, że projekt zostanie sfinansowany w 75% z Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Sektorowego Programu Operacyjnego 

Rozwoju Zasobów Ludzkich 2004-2006, natomiast 25% zostanie 

sfinansowane przez Ministerstwo Edukacji Narodowej, będące 

jednocześnie instytucją Wdrażającą. 

Do przygotowania dokumentacji programu została wynajęta firma, i 

ogólnie gminy otrzymały 1/3 kwoty przyznanej środków na całą Polskę tj. 

ponad 12 mln zł razem ze środkami MEN.  

Burmistrz wyjaśnił, że z uzyskanych środków skorzystają szkoły  i 

oddziały przedszkolne. Natomiast program nie dotyczy przedszkoli w 

Dobrej i Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Piekarach. Ogólnie z 

programu skorzysta 57 szkół podstawowych i gimnazjalnych ze 
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wszystkich gmin uczestniczących w programie oraz szkoły 

ponadgimnazjalnych z powiatu sieradzkiego. 

Burmistrz zwrócił uwagę na sprawiedliwy podział środków będą 

przekazywane szkołom na podstawie liczby uczniów tzn. większe szkoły 

otrzymają więcej środków. 

Odnośnie ryzyka finansowego gminy poinformuje z p. Skarbnik Dobrej, 

natomiast o przedstawienie szczegółów programu Burmistrz poprosił 

p.Martę Zasiadczyk, która od początku pilotowała program. 

 

 P. Marta Zasiadczyk poinformowała, o wykonaniu programu dla 

każdej ze szkół podstawowych oraz oddzielnie dla gimnazjum. Każda ze 

szkół będzie musiała sporządzić bardzo dobry program do realizacji, gdyż 

na ich realizację przekazane zostaną bardzo duże środki finansowe. 

P.Marta Zasiadczyk zawiadomiła o powołaniu biura zarządzającym całym 

projektem w gminie Warta, w którym zatrudnione będzie 6 osób dbające 

o pozyskanie środków, przekazanie do gmin oraz ich rozliczenie.  

Wyjaśniła, iż po podpisaniu umowy przez Burmistrza Gminy Warta z 

Ministerstwem Edukacji zostanie złożony wniosek o przekazanie 

środków, które następnie gminy otrzymają na realizację programów w  

poszczególnych szkołach. W pierwszej transzy będzie to kwota 4 mln zł. 

Środki z budżetu gminy zostaną przekazane szkołom, aby wykonywały 

własne opracowane projekty. 

P. M. Zasiadczyk poinformowała strukturze realizacji projektu: 

§ powołanie biura projektu w Warcie i utworzeniu stanowiska ogólnego 

koordynatora, czuwającego nad realizacją projektów we wszystkich 

gminach 

§ powołanie w każdej gminie koordynatora lokalnego, jedynie w gminie 

Warta i powiecie sieradzkim będzie po dwóch koordynatorów. 

Oznajmiła, iż liczba koordynatorów wynika z liczby mieszkańców w 

gminach. 

§ powołanie w każdej ze szkół kierownika wdrażania projektu tj. 57 

osób. 

§ w projektach szkolnych zaplanowanie zajęć jak: koła zainteresowań, 

zajęcia wyrównawcze i zajęcia przygotowujące do egzaminu. W 

zależności od liczby uczniów w szkołach będą utworzone koła: Szkoły 

Podstawowe w Strachocicach i Dąbrowicy po 3 koła, Szkoła 
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Podstawowa w Piekarach – 6 kół, Szkoła Podstawowa w Dobrej – 9 

kół, Gimnazjum w Dobrej – 11 kół, dodatkowo w gimnazjum 

powstanie biuro doradztwa zawodowego. 

 

P. Marta Zasiadczyk poinformowała, iż każdy nauczyciel za wykonywanie 

pracy w kołach otrzyma wynagrodzenie 40 zł/1 godz. brutto.  

Przedstawiła zasady zakupu sprzętu i materiałów w poszczególnych 

szkołach. Podkreśliła, że nie będzie można zakupić sprzętu 

komputerowego w szkołach w Piekarach i w Dobrej, ponieważ korzystały 

już ze środków unijnych lub ministerialnych na ten cel. Omówiła 

przeznaczenie uzyskanych środków na dożywianie uczniów i dowóz na 

zajęcia, wycieczki, na „zielone szkoły” itp. oraz zatrudnienie specjalistów, 

aby rozwijać specjalistyczne zajęcia w kołach.  

Wyjaśniła, że szkoły z wydawanych środków będą prawdopodobnie 

rozliczały się kwartalnie, natomiast koordynator lokalny – miesięcznie. 

Na zakończenie poinformowała o realizacji programów w czasie wolnym 

od zajęć lekcyjnych tj. w soboty, niedziele, wakacje czy poza godzinami 

pracy nauczycieli. 

 

Burmistrz p. Andrzej Piątkowski dodał, iż 10% przyznanych 

środków zaplanowano na zakup sprzętu tj. ok. 100 tys. zł na sprzęt i 

pomoce dydaktyczne, które pozostaną w szkołach. Zwrócił uwagę na 

wysokość kwoty, której szkoły w gminie Dobra nigdy nie miały. 

Następnie Burmistrz przedstawił koszty jakie gmina musi ponieść w 

związku z wdrożeniem projektu: 

− 5 000 zł – zapłata firmie, która wykonała projekt programu 

− natomiast wszystkie przyznane środki otrzymuje gmina, które 

następnie przekazywane będą do szkół, na wynagrodzenia 

nauczycieli. 

Innych kosztów oprócz 5 000 zł gmina nie ponosi, a kwota ta została 

wyliczona na podstawie liczby uczniów w szkołach w Gminie Dobra. 

Burmistrz poinformował, że program będzie realizowany w ciągu 12 m-cy 

i oprócz wolnych godzin nauczycieli dotyczy wakacji i wszystkich przerw 

lekcyjnych. 
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Powiadomił, że musi być zabezpieczenie przyznanych środków, ponieważ 

gdyby komisja sprawdzająca realizację programu stwierdziła uchybienia 

tj. niezgodność z programem czy wydatkowania środków gmina musi je 

zwrócić. 

Burmistrz oznajmił, iż po spotkaniu z p. kurator Bożeną Kubicką 

wszystkie p. dyrektor szkół są gotowe do podjęcia się zadania, gdyż z 

takiej propozycji można już nigdy nie skorzystać. 

Burmistrz p. Andrzej Piątkowski podkreślił, że zajęć będzie wystarczająca 

ilość, aby uczniowie mogli z nich skorzystać. Potwierdził wypowiedź 

p.Marty Zasiadczyk o dożywianiu uczniów i ich dowożeniu na zajęcia. 

Zwrócił uwagę, iż na dowozy zostanie ogłoszony przetarg. 

Omówił sprawy dodatkowych zajęć przygotowawczych do egzaminów w 

klasach piątych i szóstych.  

Następnie poprosił p. Skarbnik Dobrej, aby przedstawiła sprawę 

zabezpieczenia finansowego programu. 

 

Skarbnik Dobrej p. Beata Kmieć wyjaśniła, że na sfinansowanie 

wydatków związanych z realizacją programu pod nazwą „Wszystko 

zaczyna się od marzeń” konieczne jest zaciągnięcie zobowiązania w formie 

weksla in blanco. Podkreśliła, iż jest to ważne, aby gmina Warta widziała 

w Dobrej sprzymierzeńca i partnera do realizacji programu, a tym samym 

potwierdzała jego pełną realizację. 

Wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych podpisane 

poręczenie nie wpłynie na wzrost spłaty zobowiązań gminy Dobra 

ustalonych do 15% w ciągu roku budżetowego. Nie będzie zaliczane. 

 

Przewodniczący Paweł Janicki otworzył dyskusję nad 

przedstawionymi propozycjami, gdyż projekty uchwał nie były omawiane 

na posiedzeniach Komisji Rady i nie mogą one przedstawić swoich opinii. 

 

 Radny Jan Dzierdzicki zapytał o czas realizacji programu. 

 

 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski odpowiedział, iż realizacja 

programu rozpocznie się od 1 marca 2007 r. i potrwa przez 12 m-cy, do 

jego zakończeniu gminy będą miały 2 m-ce na rozliczenie z wykonania. 
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 Radny Wiesław Ignaczak zapytał o dowozy uczniów na pływalnię, 

czy zbiórka w szkole, czy bezpośrednio z miejsca zamieszkania ucznia? 

 

 Burmistrz odpowiedział, że program jest oparty na programie 

realizowanym w wielu szkołach pod nazwą „Szkoła marzeń”. Najbliższe 

szkoły, które realizowały program to szkoła w Sarbicach i w Malanowie. 

Na pewno będą realizowane zajęcia rekreacyjno – sportowe, łącznie z 

dowozem uczniów i nie ma dodatkowych kosztów ze strony gminy. 

  

 Radny Kazimierz Jasiński zapytał co będzie dalej, skoro program 

obejmuje jedynie 12 m-cy? 

Ok. 100 000 zł jest na zakup sprzętu, natomiast gmina ma otrzymać ok. 

1 mln zł, prosił o wyjaśnienie jaka kwota zostanie przeznaczona na 

wynagrodzenia pracowników? Zwrócił uwag na korzyść, którą będzie 

miała Gmina Warta, która dodatkowo zatrudni 6 pracowników. 

 

 P. Mirosława Bednarkiewicz pełniąca obowiązki dyrektora Zespołu 

Szkół Publicznych w Dobrej zwróciła uwagę, że z programu skorzystają 

dzieci i należy go realizować, nawet jeśli jest to 12 m-cy. 

 

 Burmistrz p. Andrzej Piątkowski oświadczył, że w Zespole Szkół 

Publicznych w Dobrej jest już pomysł, aby uczniowie z jednej klasy raz w 

tygodniu jeździli na basen. Dodał, że dotyczy to szkoły podstawowej i 

gimnazjum. 

Przedstawił informację o możliwości kontynuowania niektórych zajęć, 

jednak przy współpracy szkół w pozyskaniu środków z dodatkowych 

źródeł. Burmistrz zgodził się z opinią, że rozbudzone zostaną nadzieje, 

które skończą się po roku. Wyjaśnił, że rodzice zostaną poinformowani o 

zasadach funkcjonowania programu i jego terminie. 

Zaznaczył, iż po raz pierwszy nauczyciele otrzymają wynagrodzenie za 

swoją pracę. Do tej pory w realizowanych programach nie uwzględniane 

było wynagrodzenie dla nauczycieli lub minimalne. Powiadomił, że przez 

10 lat wszystkie dokumenty z wydawanych środków muszą pozostać do 

ewentualnych kontroli. 
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 P. Mirosława Bednarkiewicz poinformowała o wysokich kosztach 

wycieczek, z których może skorzystać jedynie mała grupa uczniów, a z  

klasy powinni jechać wszyscy uczniowie. Przyznała, że dyrektorzy szkół 

również są zainteresowani dalszą sytuacją po zakończeniu programu, 

ponieważ w programie jest propozycja utworzenia Klubu Europejskiego w 

celu współpracy ze szkołami np. w Pradze czy w Niemczech. Zauważyła, 

że po zakończeniu programu szkoły nie będą dysponowały środkami, 

które pozwoliłyby zawozić uczniów do tych szkół. 

 

 Radny Jan Dzierdzicki wyraził opinię, że jest to bardzo duże 

wyzwanie dla szkół, które muszą wymyślić bardzo atrakcyjne programy 

dla młodzieży, aby uczestniczyła w tych zajęciach w czasie wolnym. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak zapytał czy dyrektorzy wyrażają zgodę na realizację programu? 

Na co otrzymał odpowiedź pozytywną. 

 

 Radny Wojciech Błażełek (nauczyciel ZSP w Dobrej) zapewnił, że 

szkoły zrobią wszystko, aby umożliwić dzieciom z małych miejscowości 

jakie są w gminie Dobra zwiększenie dostępu do edukacji i zmniejszenie 

dysproporcji edukacyjnych pomiędzy wsią a miastem. 

 

 W ramach dyskusji przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł 

Janicki przedstawił projekt porozumienia, jakie zawarte zostanie po 

podjęciu uchwały. Podkreślił, że porozumienie zostanie zawarte przez 7 

gmin i powiat sieradzki, a podpisując porozumienie gminy upoważniają 

Burmistrza Gminy i Miasta Warta do wykonywania wszelkich czynności 

związanych z zaciągniętymi zobowiązaniami.  

Porozumienie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 P. Burmistrz stwierdził, że potrzebne jest upoważnienie dla 

Burmistrza Dobrej do złożenia w celu zabezpieczenia finansowego 

realizacji wymienionego projektu weksla in blanco na rzecz Gminy i 

Miasta Warta do kwoty 1 072 623,29 zł, a zabezpieczeniem spłaty 

zobowiązania z tytułu weksla in blanco będą dochody z tytułu wpływów z 

podatków lokalnych w latach 2007 – 2008. 
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O godz. 955 przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki ogłosił 

5 min. przerwę w obradach. 

Wznawiając obrady po przerwie przewodniczący przedstawił Uchwałę w 

sprawie porozumienia między jednostkami samorządu terytorialnego dot. 

realizacji projektu pod nazwą „Wszystko zaczyna się od marzeń”, którą 

poddał pod głosowanie. 

 

 Proponowany projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty przez 

Radę tj. na 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, za jego 

przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów „przeciw” i wstrzymujących się 

– nie zgłoszono. 

 

Uchwała nr IV/23/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 17.01.2007 r. w 

sprawie porozumienia między jednostkami samorządu terytorialnego dot. 

realizacji projektu pod nazwą „Wszystko zaczyna się od marzeń” stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

2) Uchwała w sprawie realizacji projektu pod nazwą „Wszystko 
zaczyna się od marzeń” – nr IV/24/07 

 
Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poinformował, iż wszystkie 

dane zostały przedstawione przy omawianiu pierwszego projektu 

uchwały. Przypomniał o upoważnieniu Burmistrza Dobrej do złożenia w 

celu zabezpieczenia finansowego realizacji projektu weksla in blanco na 

rzecz Gminy i Miasta Warta do kwoty 1 072 623,29 zł. 

 

Przewodniczący Paweł Janicki otwierając dyskusję na projektem 

uchwały w sprawie realizacji projektu pod nazwą „Wszystko zaczyna się 

od marzeń” zapytał, kto będzie pełnił funkcję koordynatora w Gminie 

Dobra? 
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Burmistrz p. Andrzej Piątkowski odpowiedział, iż koordynatorem w 

gminie Dobra będzie p. Marta Zasiadczyk, która podziękowała 

Burmistrzowi za zaufanie. 

Przewodniczący dodał, że w szkołach dyrektorzy wyznaczą swoich 

pracowników do realizacji programu. 

 

Radny Jan Dzierdzicki zapytał czy koordynatorzy będą mieli 

wynagrodzenia? 

  

P. Marta Zasiadczyk wynagrodzenia wszystkich koordynatorów i 

pracowników do wdrażania projektu. Informacja stanowi załącznik nr 6 

do protokołu.  

 

Radny Kazimierz Jasiński zwrócił uwagę na zbyt duże środki 

przyznane na wynagrodzenie w stosunku do wydatków przeznaczonych 

na zakup sprzętu. Wyraził opinię, że będzie to niewielki zysk, gdyż 

większość środków to fundusz płac. 

 

Przewodniczący Paweł Janicki zauważył, że będzie to wielki zysk, 

ponieważ dzieci będą korzystały z basenu, kół zainteresowań, pojadą na 

wycieczki, a gmina nie będzie finansowała wydatków. 

 

 Pani Mirosława Bednarkiewicz zwróciła uwagę na wielką 

odpowiedzialność nauczycieli, którzy muszą program zaprojektować a 

następnie przy jego wykonywaniu opiekować się dziećmi korzystającymi z 

programu.  

 

Radny Mariusz Musialik podkreślił, że dużym zyskiem dla szkół jest 

już kwota 100 000 zł, która zostanie przeznaczona na zakup sprzętu, na 

stałe pozostałego w szkołach. Także wielkim zyskiem będą zajęcia 

prowadzone w szkołach, dlatego nie możemy mówić, iż jedynym zyskiem 

jest kwota 100 tys. zł.  

 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poinformował o braku 

środków na wycieczki do teatru dla uczniów. Zwrócił uwagę, iż w ciągu 
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roku dzieci będą miały taką możliwość i na pewno zapamiętają to 

wydarzenie do końca życia. 

 

Pani Teresa Stencel – dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w 

Piekarach poinformowała o dużym wyzwaniu dla grona pedagogicznego, 

zwróciła uwagę na szansę jaką otrzymają dzieci choćby w ciągu roku 

realizacji programu. Powiadomiła o ubóstwie rodziców, których nie stać 

aby ich dzieci mogły pojechać choćby na jedną jednodniową wycieczkę w 

ciągu roku. Wyraziła opinię, że projekt bardzo jest potrzebny oświacie 

nawet jeśli ma trwać tylko przez jeden rok. 

P. Dyrektor przedstawiła informację na temat projektu nauki języka 

angielskiego, który również trwał jeden rok, ale przyniósł dużo korzyści 

uczniom, dodatkowo sprzęt pozostały po tym programie będzie służył 

innym dzieciom. 

P. Teresa Stencel podsumowując podkreśliła bardzo duże wyzwanie 

dla pracowników oświaty i dodatkowe zajęcia w czasie wolnym w trakcie 

realizacji programu „Wszystko zaczyna się od marzeń”. 

 

 P. Mirosława Bednarkiewicz – p.o. dyrektora ZSP w Dobrej 

poinformowała o kontroli szkoły przez kuratora oświaty, gdzie w kontroli 

odpowiadano na pytania ile i jakie szkoła organizowała wyjazdy uczniów.  

 

 Przewodniczący Paweł Janicki zapytał p. prawnik o opinię pod 

względem prawnym projektu uchwały. 

 

 Pani Barbara Stasiak odpowiedziała, iż opinia pod względem 

prawnym nie budzi zastrzeżeń, oprócz błędów, które wychwycił 

przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej tj. kwestia złej nazwy gminy. 

 

 Panią Skarbnik przewodniczący zapytał czy wystarczy środków 

finansowych gminie? 

 

 Skarbnik Dobrej p. Beata Kmieć wyjaśniła, że gmina będzie 

musiała wykorzystać tylko takie środki jakie otrzyma. 
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Po zamknięciu dyskusji przewodniczący Paweł Janicki odczytał 

projekt uchwały i zarządził przegłosowanie projektu uchwały w sprawie 

realizacji projektu pod nazwą „Wszystko zaczyna się od marzeń”. 

Rezultatem głosowania Rada Miejska w Dobrej podjęła uchwałę 

jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania za 

jej przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych – brak i 

wstrzymujących się – nie zgłoszono. 

 

Uchwała Nr III/24/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 28.12.2006 r. w 

sprawie realizacji projektu pod nazwą „Wszystko zaczyna się od marzeń” 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
 

Do pkt: 9.           

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski odpowiadając na pytanie 

radnego Ryszarda Pasiecznego wyjaśnił, że 4 lutego 2007 r. odbędą się 

wybory delegatów do rad powiatowych Wielkopolskiej Izby Rolniczej. 

Poinformował, iż do Burmistrza zwrócono się z prośbą o przygotowanie 

tych wyborów. Urząd pomógł powołać gminną komisję wyborczą, której 

przewodniczącą jest p. Barbara Stasiak, powołano również obwodowe 

komisje wyborcze, w których skład w miarę możliwości weszły osoby 

bezrobotne.  

Przyznał, że brak informacji o wyborach z izb rolniczych, dlatego 

informacje zostaną przekazane sołtysom (w formie kurendy) przez gminę. 

Burmistrz zawiadomił o kandydatach do izb rolniczych z gminy Dobra, 

którymi są p. Julian Werbiński z Żeronic (technik rolnik) i p. Józef 

Krotowski (technik rolnik) z Woli Piekarskiej. Zaznaczył, iż prawo do 

głosowania posiadają właściciele gospodarstw rolnych – pow. 1 ha 

gruntów. 
 
 
 

Do pkt: 10.  
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Wolne wnioski. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki zwrócił 

uwagę na przekazanie radnym harmonogramu zebrań wyborczych 

sołtysów oraz poinformował, że radni powinni brać udział w zebraniach w 

okręgu wyborczym, z którego zostali radnymi.  

Zaproponował, aby w myśl statutu radni brali czynny udział na 

zebraniach, by móc się spotkać ze swoimi wyborcami. 

 

 
Do pkt: 11.             

Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Janicki w związku z tym, że 

porządek IV Sesji Rady Miejskiej w Dobrej został wyczerpany o godz. 1055 

zakończył IV sesję Rady Miejskiej Dobrej dziękując wszystkim za 

przybycie i udział w obradach Rady. 
 
(Taśma magnetofonowa, na którą został nagrany przebieg sesji, znajduje się w biurze 
Rady i będzie przechowywana przez okres 5 lat) 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
      Protokołowała:                                                     Przewodniczył: 
                                Przewodniczący 
          I n s p e k t o r                  Rady Miejskiej 

/-/ Barbara Kominiarczyk                                 /-/ Paweł Janicki  

 
 

 


